
Formandens Beretning 2022 

 
 

Vi startede sæsonen 17. marts hvor der først var spil, og derefter 
generalforsamling. Der var ca. 60 der deltog i generalforsamlingen.. 
 

Gennem den forgangne sæson har vi i snit været 34 der har spillet golf. Det har 
været 19 herrer of 15 damer. I 2021 var vi i snit 37 golfere. 
 

I Efteråret måtte vi sige farvel til Gert Borring Møller. Gert har været med i vores 
klub i mange år og har bl.a været formand. Min sidste runde sammen med Gert 
var i det norske Trysil. Gert var en rar og hyggelig mand. Ære være hans minde. 
 

Gennem sæsonen har vi den sidste torsdag i hver månen spillet mix match. Her 
har vi forsøgt med forskellige matchformer. Damerne har prøvet at spille fra grøn 
tee, og herrerne flere gange fra rød. Desuden har vi prøvet makkermatch.. 

Vi kan evt. diskutere disse tiltag under evt. Men det er mit indtryk at i har taget 
godt imod. 
 

Den 17. maj havde vi en tur ud af huset til Rønnede. Jeg kunne ikke deltage, men 
jeg har hørt at i havde godt vejr, og der var tale om en udfordrende bane. Der var 
24 afsted  på turen. 
 

Vi havde vores 2 dages tur d. 25/26 august. Turen gik til Hotel Præstekilde. Møn 
golfklub var dejlig at spille. Tørken havde ikke sat sit præg på banen som hjemme i 
Kalundborg. Så det var fantastisk at spille på grønt gæs. Vi var 31 der havde et par 
pragtfulde golfdage. Stor ros til Claus for måden han havde arrangeret det hele på. 
Jeg skal hilse og sige at damerne spillede godt golf på denne tur. 
 

Over året havde vi vores sædvanlige 3 venskabsmatcher. 
 

Vi startede i Odsherred d. 6.. maj. Der var 78 på banen 32 var fra Kalundborg. 
Odsherred er en af mine favoritbaner. 
 

Vi mødte Dragsholm 28. juni. Her var der 68 på banen, hvor de 31 var fra 
Kalundborg. 
  
Den 4. august mødte vi Korsør hjemme. 65 på banen heraf 18 fra Korsør. Når der 
ikke var flere med fra Korsør, var årsagen bl. a. at de ugen forinden havde haft 
deres store festuge. 
Resultaterne, ja de var som de plejer, vi tabte ude og vandt hjemme. 
 

Der var afslutningsmatch 6. oktober, hvor vi var 53 der spillede golf, og 62 var med 
til spisningen. Igen i år underholdt Børge Jacobsen med 1 sang. 



 

Andematchen var d. 3. november. Vi var 30 der blev røde om næserne. Der var 
vintergreens så vinderscoren løb godt op i 50èrne. Hanne Døj havde overtalt 
Mogens Anholt til at give et indlæg på hvad der sker på det skønne Røsnæs. 
 

Vi er nået frem til julematchen d. 1. december. 32 spillede golf og 39 deltog i 
spisningen som ikke var julefrokost men en julemad a`la`Liva. Vi spillede med "rød 
bold", og der var præmie til det vindende hold. 
 

Claus havde hyret unge Emily som spillede til vores julesang og i øvrigt underholdt 
os en 1/2 time med klassisk musik. 
 

Jeg selv viste nogle  8 fiktive videoklip fra året på og omkring golfbanen. 
 

Vi sagde tak til Liva for hendes humør og dejlige mad gennem sæsonen. 
 

I årets løb ændrede vi reglerne for nærmest hullet. På 1 og 15 er det nærmest på i 
1. slag, mens det på 3 og 11 er nærmest på i 2. slag. Det er vores tanke at 
videreføre dette i 2023. 
 

Vi bliver færre i vores klub, og det er jo som det er. Men dette gør også at vi kan 
mærke at der bliver mindre tilgang til vore fælles arrangementer. Dette tager vi nu 
konsekvenser af og laver lidt om på vores sæson. 
 

Vi har generalforsamling nu i marts hvor seniorklubben giver 1 øl/vand 

 

Så har vi åbningsmatch d. første spilbare torsdag i april. med spisning bagefter. 
 

Så afslutningsmatch sidste torsdag i oktober, ligeledes med 
spisning. 

 

Dette betyder at andematch og julematch pt. er lagt på is. 
 

I er velkomne til input under evt. Dels om vore tiltag med de nye spilleformer. De 
nye regler omkring nærmest flaget, og selvfølgelig omkring den afkortede sæson. 
 

Jeg siger tak til jer medlemmer for jeres opbakning og en stor tak til bestyrelsen 
for deres opbakning, og deres utrættelige arbejde. 
 

Mikael Sørensen 

 


